

ឆ្នាំទី២៨ លេខ៨១២៥ ថ្ងៃសុក្រ ទី១០ ខែមករា ឆ្នាំ២០២០

រឿងសំខាន់នៃខេត្តយួនណាននៅឆ្នាំ២០១៩

ឆ្នាំថ្មីបានមកដល់ហើយ។ បើរំលឹកឡើងវិញនូវរឿងផ្សេងៗ ដែលកើតឡើងនៅឆ្នាំ២០១៩ យើងអាចឃើញថា ខេត្តយួនណានបានប្រែមុខប្រែមាត់យ៉ាងខ្លាំង ។ តំបន់ពិសោធន៍ពាណិជ្ជកម្មសេរីគម្រោងខេត្តយួនណាន ឌីជីថលដំរីត្រូវបានសាងសង់ ការងារកែច្នៃអេកូ-បរិស្ថានកិច្ចការតំបន់ភាពក្រីក្រ និងពាក្យគន្លឹះដែលមានលក្ខណៈតំណាងមួយចំនួនទៀតបានត្រូវបានចាត់យ៉ាងច្បាស់លាស់ដោយប្រជាជនគ្រប់ៗគ្នា។



ផ្នែកសំខាន់នៃស្ពាន ទន្លេទ្វីបតាមខ្សែរថភ្លើងពាលី យូយលី នៃខេត្តយួនណានដែលជា ស្ពានធំបំផុតរបស់ប្រទេសចិន។

ពាក្យគន្លឹះ "ដើរតួនាទីឈានមុខ" តាមទិសដៅការអភិវឌ្ឍសេដ្ឋកិច្ចនៃខេត្តយួនណានប្រទេសចិនត្រូវបានកំណត់យ៉ាងច្បាស់លាស់ ឆ្នាំ២០១៩ ដែលប្រកាសដោយអាជ្ញាធរជាតិស្ថិតិបានឱ្យដឹងថា ក្នុងអំឡុងពេលត្រីមាសទី១ ដល់ទី៣ នៃឆ្នាំ ២០១៩ ខេត្តយួនណានបានសម្រេចទំហំផលិតផលសរុបចំនួន១.២៩៧.១៨៥លានយានប្រាក់ចិនកើនឡើង៨,៨ភាគរយ បើប្រៀបធៀបនឹងរយៈពេលដូចគ្នានៃឆ្នាំ ២០១៨ ហើយមានកម្រិតខ្ពស់ជាងកំណើនផលិតផលសរុបទូទាំងប្រទេសចិន (៦,២ភាគរយ)។ នៅឆ្នាំ ២០១៩ ខេត្តយួនណានដើរតួនាទីឈានមុខក្នុងការអភិវឌ្ឍសេដ្ឋកិច្ចនៃប្រទេសចិន។

យួនណានឌីជីថល ហើយផ្តល់អាទិភាពដល់ការអភិវឌ្ឍប្រព័ន្ធទេសចរណ៍វិវឌ្ឍន៍ការអភិវឌ្ឍន៍វិស្វកម្មវិស្វកម្ម និងស្ថានភាពកម្មវិធីវិស្វកម្មវិធី "ដើរលេងខេត្តយួនណានដោយប្រើទូរស័ព្ទតែមួយគ្រឿង" ដែលត្រូវដាក់ឱ្យប្រើប្រាស់នៅខែតុលាឆ្នាំ ២០១៨ នោះរួមមានមុខងារអំពីការបញ្ជាទិញទំនិញទេសចរណ៍សេវាកម្មវិស្វកម្មវិធីអនុញ្ញាត និងការប្តឹងតវ៉ាជាដើម។ កម្មវិធីនេះបានផ្តល់ការងារស្រួលលាភនៃតែច្រើនដល់ទេសចរជាតិ និងអន្តរជាតិដែលអញ្ជើញមកទេសចរនៅខេត្តយួនណាន ។ យួនណានជាខេត្តទី១

នៃប្រទេសចិនដែលផ្តល់ដល់អ្នកដំណើរនូវសេវាកម្មបំបែកបែបបទដ៏យន្តហោះដោយខ្លួនឯងមិនប្រើក្រដាស និងស្ថានភាពកម្មវិធីវិស្វកម្មវិធីគ្រប់ក្រុមហ៊ុនអាសាចរណ៍ ។ ពាក្យគន្លឹះ "បដិវត្តន៍ទេសចរណ៍" ទេសចរណ៍ជាឧស្សាហកម្មពិសេសរបស់ខេត្តយួនណាន ប៉ុន្តែ វិស័យទេសចរណ៍នៃខេត្តយួនណានធ្លាប់ខ្ពស់កាត់ដំណាក់កាលលំបាកដែលគ្មានរបៀបរៀបរយសម្រាប់ការអភិវឌ្ឍ ។ ក្នុងគោលបំណងនៃការ ផ្តល់សេវាកម្មកាន់តែល្អប្រសើរដល់ទេសចរខេត្តយួនណានបានចាប់ផ្តើមធ្វើ "បដិវត្តន៍ទេសចរណ៍" នៅឆ្នាំ២០១៩ ដែលមានវិធានការ

សំខាន់ៗចំនួន៣ គឺគ្រប់គ្រងសណ្តាប់ធ្នាប់ទីផ្សារកសាងប្រព័ន្ធទេសចរណ៍វិវឌ្ឍន៍ និងផ្តល់សេវាកម្មប្រចាំថ្ងៃយកប្រាក់វិញដោយគ្មានមូលហេតុ ។ តាមទិសដៅការងារ ៣០០០ បានឱ្យដឹងថា ក្នុងអំឡុងពេលពីខែមករា ដល់ខែតុលានៃឆ្នាំ ២០១៩ ចំនួនករណីប្តឹងតវ៉ាអំពីវិស័យទេសចរណ៍ខេត្តយួនណានតាមប្រព័ន្ធប្តឹងតវ៉ាទេសចរណ៍ ប្រទេសចិន "១២៣០១" បានធ្លាក់ចុះ៥ ភាគរយ។ ពាក្យគន្លឹះ "រចនាសម្ព័ន្ធលឿន" នៅឆ្នាំ២០១៩ ក្រុងលីជីងហុងហ្គី និងថាវធុងបានដាក់ឱ្យប្រើប្រាស់នូវខ្សែរថភ្លើងលឿនលឿន ។ រថភ្លើងលឿនលឿនបានជំរុញឱ្យទីក្រុងផ្សេងៗកាន់តែខិតជិតនឹងគ្នានិងបានធ្វើឱ្យប្រជាជនដែលរស់នៅក្នុងទីក្រុងផ្សេងៗមានទំនាក់ទំនងកាន់តែស្និទ្ធស្នាល ។ នៅឆ្នាំ២០១៩ កន្លងទៅនោះមានមនុស្សខ្លះបានដើរចេញពីតំបន់ភ្នំជាលើកទី១ ហើយមានឱកាសមើលឃើញពិភពនៅខាងក្រៅហើយមានមនុស្សខ្លះទៀត ចាប់អារម្មណ៍ចំពោះសក្តានុពលនៃខេត្តយួនណានហើយសម្រេចចិត្តមកធ្វើវិនិយោគនៅទីនេះ ។ ប្រជាជនចំនួនច្រើនរួមគ្នាដើរគ្រោះទៅកាន់ការបើកទូលាយនិងការរីកចម្រើនដើម្បីទទួលបាននូវជីវភាពរស់នៅកាន់តែល្អប្រសើរ ។

ឯកឧត្តម ស៊ីជីនកីង លើកទឹកចិត្តឱ្យប្រជាជនរួមសាមគ្គីគ្នាជាមួយ និងខិតខំធ្វើការ

ឆ្នាំ២០២០ ជាឆ្នាំដែលមានសារៈសំខាន់ជាប្រវត្តិសាស្ត្រ ។ យើងនឹងបង្កើតសង្គមធូរធារគ្រប់ជ្រុងជ្រោយនិងសម្រេចនូវគោលដៅយុទ្ធសាស្ត្រ ១១ ។ ឆ្នាំ២០២០ ក៏ជាឆ្នាំគន្លឹះសម្រាប់ការសម្រេចគោលដៅអំពីការកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រ ។ យើងបានផ្តិតផ្តិតស្រែចម្ការមុខរួចហើយ ។ យើងត្រូវរួមសាមគ្គីគ្នាជាមួយមួយខិតខំធ្វើការរួមគ្នាដើម្បីកាត់បន្ថយភាពកាន់តែច្រើនក៏ត្រូវកាន់តែគ្រោះទៅមុខបំពេញការងារខ្លះខាតឱ្យបានកាន់

តែល្អប្រសើរកសាងមូលដ្ឋានគ្រឹះឱ្យបានកាន់តែរឹងមាំទទួលបានជ័យជម្នះក្នុងយុទ្ធនាការនៃការកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រសម្រេចនូវការកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រឆ្នាំ២០២០ ក៏ជាឆ្នាំគន្លឹះសម្រាប់ការសម្រេចគោលដៅអំពីការកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រ ។ យើងបានផ្តិតផ្តិតស្រែចម្ការមុខរួចហើយ ។ យើងត្រូវរួមសាមគ្គីគ្នាជាមួយមួយខិតខំធ្វើការរួមគ្នាដើម្បីកាត់បន្ថយភាពកាន់តែច្រើនក៏ត្រូវកាន់តែគ្រោះទៅមុខបំពេញការងារខ្លះខាតឱ្យបានកាន់

(ឯកឧត្តម ស៊ីជីនកីង លើកទឹកចិត្តឱ្យប្រជាជនរួមសាមគ្គីគ្នាជាមួយ និងខិតខំធ្វើការ)

សៀវភៅចម្រៀងភ្នំយ៉ាវរបស់ជនជាតិជួងរូបសញ្ញា៨១តំណាងឱ្យចម្រៀងស្នេហា៨១បទ

ភូមិភ្នំយ៉ាវស្ថិតនៅក្នុងតំបន់ភ្នំនៃឃុំព្រៃអែ ស្រុកហ្វូនីង មណ្ឌលស្វយ័តជនជាតិជួង និងមារ វិនសាន ខេត្តយួនណាន។ ក្នុងភូមិនេះមានគ្រួសារជនជាតិជួងចំនួន៥៥ ។ សព្វថ្ងៃអ្នកស្រុកនៅទីនោះនាំគ្នាទៅរក្សាទុកទម្រង់ប្រពៃណីអំពីការចម្រៀងចម្រៀង។

ឱ្យឈ្មោះចម្រៀងស្នេហា៨១បទ ហើយបានកត់ត្រានូវរឿងស្នេហារវាងសង្សារមួយគូ ដែលស្រឡាញ់គ្នា និងរស់នៅជាមួយគ្នាពេញមួយជីវិត។ រលោកយាយនុង ហ្វីងមី ម្ចាស់សៀវភៅចម្រៀងនេះបានណែនាំថា រាល់ពេលមើលឃើញរូបសញ្ញាទាំងនោះខ្ញុំអាចចម្រៀងចម្រៀងភ្នំយ៉ាវ។ នៅឆ្នាំ២០១១ សៀវភៅចម្រៀងភ្នំយ៉ាវជនជាតិជួងស្រុកហ្វូនីង ប្រទេសចិនបានត្រូវដាក់បញ្ចូលក្នុងបញ្ជីឈ្មោះបេតិកភណ្ឌវប្បធម៌អរូបីថ្មី ។ ជាតិប្រទេសចិន។

(ការស្រាវជ្រាវយួនណានដេលី)

លោកស្រីចាំង គួយម៉ី ជួយសិស្សស្រីរាប់ពាន់នាក់សម្រេចសុបិនចូលរៀននៅសាកលវិទ្យាល័យកុងរយៈពេល១១ឆ្នាំ

ម៉ោង៥ កន្លះ ព្រឹកលោកស្រីនាយកសាលាចាំង គួយម៉ី ក៏កាន់ក្បាលមីក្រូនិយាយជាមួយសិស្សទាំងអស់គ្នានៅជាន់ទី៣ នៃអគារសិក្សាថា "ឱ្យលឿនទៅ! អ្នកទាំងអស់គ្នា! កម្មវិធីអានសៀវភៅនៅពេលព្រឹកនឹងចាប់ផ្តើមហើយ!" ១៥នាទីក្រោយសិស្សទាំងអស់ចាប់ផ្តើមអានសៀវភៅមេរៀន ។ នេះជាទិដ្ឋភាពមួយដែលតែងតែកើតឡើងជារៀងរាល់ថ្ងៃនៅវិទ្យាល័យសិស្សស្រីហ្វូនីង ខេត្តយួនណានដែលជាវិទ្យាល័យឥតយកថ្លៃសិក្សាសម្រាប់សិស្សស្រីភាគច្រើន របស់ប្រទេសចិន ។ វិទ្យាល័យនេះត្រូវបានបង្កើតដោយលោកស្រី ចាំង គួយម៉ី នៅឆ្នាំ២០០៨។ កាលនោះ ក្នុងវិទ្យាល័យហ្វូនីងមានគ្រូបង្រៀនតែ១៧រូប និងសិស្សមិនដល់១០០នាក់ ។ តែបច្ចុប្បន្នមានសិស្សមកពីតំបន់ភ្នំជាង១៦០០នាក់ បានបញ្ចប់ការសិក្សាពីសាលានេះហើយទៅចូលរៀននៅសាកលវិទ្យាល័យ ។



លោកស្រី ចាំង គួយម៉ី និងសិស្សរបស់លោកស្រី

ចាប់ពីឆ្នាំ២០០២មក លោកស្រីចាំង គួយម៉ី បានលើកសំណើសុំជូនរដ្ឋាភិបាលនិងស្វែងរកជំនួយពីសង្គមស៊ីវិល ដើម្បីរៀបចំបង្កើតវិទ្យាល័យឥតយកថ្លៃសិក្សាមួយសម្រាប់សិស្សស្រីដែលមកពីគ្រួសារក្រីក្រ។ នៅខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០០៨ វិទ្យាល័យសិស្សស្រីហ្វូនីង បានត្រូវបង្កើតឡើងជាផ្លូវការ។ សិស្សក្រុមទី១ សុទ្ធតែមកពីគ្រួសារក្រីក្រនៅតំបន់ភ្នំ ប៉ុន្តែពេលដំបូងសាលានេះមានលក្ខណៈបង្រៀនមិនគ្រប់គ្រាន់។ អ្វីដែលពិបាកជាងគេនោះគឺក្នុងរយៈពេលកន្លះឆ្នាំដំបូងមានគ្រូបង្រៀនតែ១៧រូបប៉ុណ្ណោះធ្វើការនៅសាលានេះ។ ប៉ុន្តែលោកស្រីចាំង គួយម៉ី និងគ្រូបង្រៀនផ្សេងទៀតមានស្មារតីទំនួលខុសត្រូវកម្រិតខ្ពស់។ ជាពិសេសក្រោមកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់សិស្សទាំងអស់គ្នាសាលានេះបន្តរីកចម្រើនទៅមុខឥតឈប់ឈរ។ ៣ឆ្នាំក្រោយ សិស្សក្រុមទី១ នៃវិទ្យាល័យ

ហ្វូនីង ដែលមានចំនួន៩៦នាក់ សុទ្ធតែប្រឡងជាប់ និងទទួលបានឱកាសទៅចូលរៀននៅសាកលវិទ្យាល័យ។ ក្នុងរយៈពេល១២ឆ្នាំកន្លងទៅនោះ វិទ្យាល័យហ្វូនីង មិនដែលរៀបចំកិច្ចប្រជុំអាណាព្យាបាលសិស្សទេពីព្រោះផ្ទះរបស់សិស្សមានចម្ងាយយ៉ាងឆ្ងាយពីសាលារៀន។ លោកស្រី ចាំង គួយម៉ី បានព្យាយាមស្រាវជ្រាវ និងធ្វើដំណើរយ៉ាងឆ្ងាយទៅជួបជាមួយអាណាព្យាបាលសិស្ស ដើម្បីយល់ដឹងពីស្ថានភាពគ្រួសាររបស់សិស្សម្នាក់ៗ និងធ្វើឱ្យឪពុកម្តាយរបស់សិស្សមានការយល់ដឹងអំពីការរៀនសូត្ររបស់កូនគេ។ ក្រោមកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់លោកស្រីចាំង គួយម៉ី វិទ្យាល័យហ្វូនីងបានក្លាយទៅជាសាលា កំរុំមួយក្នុងប្រព័ន្ធអប់រំនៅតំបន់ជុំវិញ។ អត្រានៃសិស្សដែលប្រឡងជាប់មហាវិទ្យាល័យពេល១១ឆ្នាំជាប់គ្នា ។



រួមគ្នាចម្រៀងភ្នំយ៉ាវ

សារមន្ទីរធម្មជាតិហ្វូស៊ីលស្រុកលីងជាំងខេត្តយួនណានត្រូវបង្កើតឡើង

តាមប្រភពព័ត៌មានពីស្ថាប័នពាក់ព័ន្ធបង្កើតថា សារមន្ទីរធម្មជាតិហ្វូស៊ីល ស្រុកលីងជាំង ខេត្តយួនណានបានត្រូវបង្កើតឡើងហើយនិងបើកទ្វារទទួលទេសចរជាតិ និងអន្តរជាតិនៅឆ្នាំ២០២០ ។ សារមន្ទីរធម្មជាតិហ្វូស៊ីល ស្រុក

លីងជាំង ខេត្តយួនណាន ជាសារមន្ទីរធម្មជាតិខ្នាតធំមួយដែលមានមុខងារប្រមូលផ្តុំសិក្សាស្រាវជ្រាវតាំងពីព័រណ៍និងផ្តល់ការអប់រំអំពីហ្វូស៊ីល ដើម្បីធ្វើបទបង្ហាញ និងផ្សព្វផ្សាយអំពីប្រភពដើមនិងដំណើរវិវឌ្ឍនៃជីវិត ព្រមទាំងចំណេះដឹងជីវចម្រុះផ្សេងៗ គួរ

បញ្ជាក់ថា សារមន្ទីរធម្មជាតិហ្វូស៊ីលស្រុកលីងជាំង ខេត្តយួនណាន នឹងដាក់ តាំង ពិព័រណ៍ វប្បធម៌ និងសំណាកភូគព្ភសាស្ត្រដ៏មានតម្លៃគ្រប់យុគសម័យចំនួនជាង៣.០០០ ដែលមកពីបណ្តាប្រទេសនានាលើពិភពលោក។

ដោយ ហ៊ី អាវ (ស៊ីហ្វូចិន)

